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Abstract (en)
The invention relates to a soot filter for diesel engines having tubular filter cartridges (8), through the wall of which the exhaust gas passes from
outside to inside and the soot deposits on the tube outer wall, in order there, after formation of a layer, to be burnt off by a burner (5), the resistance
to flow through the filter cartridge, at least in some filter cartridges (8) situated further towards the outside, being greater in a first region (15) situated
closer to the burner (5) or the flame inlet, than in a more remote second region (16). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rußfilter für Dieselmotoren mit rohrförmigen Filterkerzen (8), durch deren Wandung von außen nach innen das Abgas
hindurchtritt und der Ruß sich an der Rohraußenwand ablagert, um dort nach Bildung einer Schicht durch einen Brenner (5) abgebrannt zu werden,
wobei zumindest bei einigen, insbesondere den weiter außen liegenden Filterkerzen (8) der Durchströmwiderstand durch die Filterkerze in einem,
dem Brenner (5) oder dem Flammeneintritt näher gelegenen ersten Bereich (15) größer ist als in einem entfernter liegenden zweiten Bereich (16).
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